А



2022 6

甘肃省优秀期刊 CSSCI 扩展版来源期刊 RCCSE 中国核心学术期刊(A) 中国人文社会科学期刊 A 刊扩展期刊

蘭州學刊

1980 年创刊 月刊

2022 年第 6 期

历 史	
赵晓阳	
20 世纪港台华人圣经翻译研究	5
黄玉玺 李 军	
粮安天下:清代畿辅粮价的政府调控与社会应对	15
经济 管理	
马晓辉 高素英 赵 雪	
数字化转型企业商业模式创新演化研究	
——基于海尔的纵向案例研究	28
韦佳培 王欣欣	
技术创新与绿色供应链效率的双螺旋耦合机制研究	
——以S物流企业为例	42
方 齐 谢洪明	
科技服务研究网络、热点与演进	
——基于知识图谱的分析	59
社会保障	
张浩森	
共同富裕背景下社会救助体系创新	
——基于成都市的实践经验	78

甘肃省优秀期刊 CSSCI 扩展版来源期刊 RCCSE 中国核心学术期刊(A) 中国人文社会科学期刊 A 刊扩展期刊

党思琪	
"家庭"在职工医保制度中的定位变迁及演进逻辑	87
"三农"问题研究	
赵泉民 刘纪荣	
乡村农民合作社组织发展的制度逻辑	
——基于"制度场域"视角的分析	97
李 艳 叶明确 罗 唯	
共同富裕视角下浙江省城乡融合发展水平测度与演化研究	113
老龄化与养老问题研究	
韩 烨 冀 然	
消费水平、就医关注与养老模式偏好	
——论医养结合制约因素的破解	128
郭文山 陈 涛 孙宁华	
老年群体内在需求满足如何影响主观幸福感?	
——以适老版移动政务"赣服通"为例	143

MAIN CONTENTS

Zhao Xiaoyang	
A Preliminary Study on the Chinese Christian Bible Translation in Hong Kong	;
and the Taiwan Region in the 20th Century	5
Huang Yuxi Li Jun	
Grain Make the World Stable: Government Regulation and Social Response	
of Grain Price about Zhili Province in Qing Dynasty Ma Xiaohui Gao Suyin Zhao Xue	15
Research on Business Model Innovation Evolution of Digital	
Transformation Enterprises	
———A Longitudinal Case Study of Haier Wei Jiapei Wang Xinxin	28
Research on Double Helix Coupling Mechanism of Technological Innovation	
and Green Supply Chain Efficiency	
——Taking Logistics Enterprises S as an Example	42
Zhang Haomiao Social Assistance System Innovation under the Background of Common Prosp	erity
——Based on the Practical Experience of Chengdu	78
Dang Siqi	
The Positioning Change and Evolution Logic of "Family" in the Employee	
Medical Insurance System	87
Zhao Quanmin Liu Jirong	
The Institutional Logic of the Development about Farmers' Cooperatives	
in Countryside	
——An Analysis Based on System Field Perspective	97
Han Ye Ji Ran	
Consumption Levels, Medical Concerns and Preferences for Pension Models	
——The Discussion on Breaking the Restrictive Factors of the Combination	
of Medical Care and Elderly Care	128
Guo Wenshan Chen Tao Sun Ninghua	
How Does the Intrinsic Need Satisfaction of Elderly Users Affect Subjective	
Wellbeing	
——Takeing the Modified Mobile Government "Ganfutong" as an Example	143